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PROTOKÓŁ NR 5/19 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ I KOMISJI SPOŁECZNEJ ,  

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 23.04.2019 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 17.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków Komisji 

Budżetu i Finansów,  sześciu członków Komisji Gospodarczej (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) oraz siedmiu członków Komisji Społecznej. 

 W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, Barbara 

Krzyżanowska – Skarbnik Miasta, Wojciech Wierzbowski – Zastępca Burmistrza, Marcin 

Hałas – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marzena 

Ośko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu, a także 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Czapiewski. 

     Tematem obrad komisji była analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2018 rok dla Gminy Miejskiej Skórcz 

przedstawiła zebranym Marzena Ośko, kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Skórczu. Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań co do przedstawionego dokumentu.  

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z instytucjami pozarządowymi w 

roku 2018 szczegółowo przedstawił zebranym Burmistrz Janusz Kosecki. Radni nie wnieśli 

żadnych uwag ani zapytań co do przedstawionego sprawozdania. 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz 

na 2019 rok - przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska wspólnie  

z Burmistrzem Januszem Koseckim.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał o to, na co idą środki w usługach pozostałych jeżeli 

chodzi o OSP? Radny Stanisław Eggert prosił, by pani Skarbnik wyjaśniła, co kryje się pod 

pojęciem „usługi pozostałe”. 

 Pani Skarbnik bardzo szczegółowo wymieniła wszystkie wydatki, które zostały tam 

poniesione (załącznik nr 2 do protokołu). 

 Radny Roman Pietrzykowski pytał czy już podjęto decyzję, który samochód 

likwidujemy? 
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 Burmistrz odpowiedział, że tą decyzję podjęto już dawno. Rozmawialiśmy o tym już w 

ubiegłym roku. Była mowa o tym, że za Magirusa, który był przyprowadzony z Niemiec, 

przekazany przez strażaków z Fűrstenberg, kupujemy nowy samochód.  

 Radny Pietrzykowski pytał, co stanie się z tym samochodem? Będzie skasowany, 

sprzedany, czy przekazany? 

 Burmistrz powiedział, że plan jest taki, żeby go sprzedać. Kasować go szkoda, bo on 

jest na chodzie. W tej chwili jest wycofany z podziału. Jego numery przejął już nowy samochód. 

My, jako gmina, musimy w tej chwili znać wycenę tego auta, żeby można było je sprzedać.  

 Radny Marek Landowski pytał, czy to będzie forma przetargu? 

 Burmistrz odpowiedział, że tak. Będzie to w formie przetargu, jednak najpierw musimy 

znać wycenę. Pamiętacie Państwo, że poprzednio w ten sam sposób chcieliśmy sprzedać, ale 

były problemy. Miejmy nadzieję, że tego się uda sprzedać.  

 Przewodnicząca Barbara Graban stwierdziła, że w dalszym ciągu będziemy mieli cztery 

samochody. Czy jeszcze jakiś jeden będzie do kasacji, czy pozostaną cztery? 

 Burmistrz odpowiedział, że wymiana jest jeden za jeden. Mamy drabinę, mamy ten 

ciężki, który został zbudowany przez strażaków, mamy tego nowego Mana i mamy tego 

trzyosiowego, którego kilka lat temu dotowaliśmy na wymianę silnika. Jest to samochód 

trzyosiowy, terenowy, który jest też wykorzystywany do wyciągania pojazdów np. z 3 Maja. 

On nie jest często w akcji, ale jest wykorzystywany.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, ile kosztują nas miesięcznie psy?  

 Pani Skarbnik odpowiedziała, że 400 zł płaci się miesięcznie, jeżeli nie ma żadnego psa. 

To jest taka opłata abonamentowa. Natomiast teraz, jak są trzy psy, to jest to 1300 zł 

miesięcznie.  

 W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały, którego wynik był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6,  

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2019 - 2027 – przedstawiła zebranym Barbara Krzyżanowska 

Skarbnik Miasta. 

 W związku z brakiem uwag i zapytań co do przedstawionego projektu uchwały,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały, którego wynik był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 6,  

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 

 Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Miejską Skórcz 

nieruchomości gruntowej oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 502/5 z przeznaczeniem 

pod drogę publiczną przedstawił zebranym Marcin Hałas, kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji.  

 Radny Stanisław Eggert pytał, z czym takie przejęcie będzie się wiązało w przyszłości?  

 Kierownik Marcin Hałas odpowiedział, że z utrzymaniem drogi, uzbrojeniem, 

oświetleniem. Jednak skoro miasto przeznaczyło teren pod zabudowę, to musi wybudować 

drogę.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że w miejscowym planie tam jest droga. Później 

i tak musielibyśmy te działki wykupić, bo o tym mówi plan miejscowy, a skoro możemy je 

przejąć bezpłatnie, to trzeba to zrobić.  

 W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 
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 Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Miejską Skórcz 

nieruchomości gruntowej oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 501/6 z przeznaczeniem 

pod drogę publiczną przedstawił zebranym Marcin Hałas, kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji.   

 Radny Henryk Czarnecki stwierdził, że potem będziemy musieli mielić gruz, żeby te 

drogi utwardzać jakoś. 

 Burmistrz powiedział, że zobaczymy jak z tym gruzem będzie. Osobiście wolałby już 

teraz ten gruz sprzedać go niż mielić. Tylko, że w tej chwili nawet sam tłuczeń jest bardzo 

drogi. Póki co, to pomielmy. Mamy drogi do utwardzenia. Jeszcze mamy możliwość 

zagospodarowania tego tłucznia. Już więcej myślę, że nie. Przy jakimkolwiek demontażu, 

rozbiórce czy budowie, będzie to już w interesie wykonawcy, żeby ten gruz zagospodarować.  

 Przewodnicząca Barbara Graban pytała, czy na tym terenie, który przygotowują w 

ZGM-ie, mają stać kontenery? 

 Burmistrz powiedział, że w tej chwili jest przygotowywany plac pod PSZOK, bo roboty, 

które w tej chwili wykonują, mogą robić bez pozwolenia na budowę. Kwestia ogrodzenia, 

przygotowania gruntu pod płytę. 

 Radny Marian Firyn jaki jest przewidywany termin otwarcia, na co Burmistrz 

odpowiedział, że do końca czerwca. Firma jest zainteresowana tym, żeby to bardzo szybko 

wybudować. Ten termin ma być krótki.  

 W związku z brakiem innych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Gospodarcza 6 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej stanowiącej mienie Gminy Miejskiej Skórcz w drodze bezprzetargowej 

przedstawił zebranym Marcin Hałas, kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji.  
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Radny Stanisław Eggert pytał, czy tutaj chodzi o sprzedaż bez przetargu dla podmiotu, 

który zgłosił chęć kupna? 

Kierownik Marcin Hałas odpowiedział, że tak. W protokole uzgodnień będziemy tam 

pisać o służebności, bo tam jest deszczówka. Żeby potem przy np. jakimś remoncie był tam 

dostęp do tego. Żebyśmy tam mogli w każdej chwili wejść i naprawić. Warunkiem będzie 

nieodpłatna służebność.  

 W związku z brakiem dalszych pytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 1 2 3 

Komisja Gospodarcza 1 3 2 

 

 Projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych na ternie Gminy Miejskiej Skórcz – przedstawił zebranym 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, czy tą odległość liczy się od środka kościoła, czy 

od jakiegoś innego punktu? 

 Burmistrz odpowiedział, że od drzwi do drzwi. Od wejścia do wejścia.  

 W związku z brakiem innych pytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 
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 Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu „Zasłużony Obywatel 

Miasta Skórcz”. 

 Przewodniczący Komisji Społecznej Stanisław Eggert poinformował zebranych, że 

Komisja Społeczna na swoim posiedzeniu w dniu 10 kwietnia 2019 roku pozytywnie 

zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony Obywatel Miasta Skórcz” dla pana 

Grzegorza Gajdusa.  

 Radny Adam Gawrzyał pytał, kto zgłaszał kandydaturę pana Grzegorza Gajdusa? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że wniosek podpisał Prezes Stowarzyszenia 

Aktywni Kociewiacy, pan Ireneusz Majkowski. To jest wniosek Stowarzyszenia. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał o to, czy Komisja Społeczna pozytywnie 

zaopiniowała ten wniosek z racji tego, że pan Gajdus jest mieszkańcem miasta, bo z zapisów 

uzasadnienia tak wnioskuje.  

 Burmistrz Janusz Kosecki dla jasności wyjaśnił, że wpłynęły dwa wnioski: „Zasłużony 

dla Miasta Skórcz” dla pana Przybylskiego i pana Gajdusa. Z racji tego, że pan Przybylski 

wyprowadził się ze Skórcza i już nie mieszkał w Skórczu, to osoby z zewnątrz mają kategorię 

„dla Miasta Skórcz”, tak samo mają instytucje, firmy i stowarzyszenia. Natomiast mieszkańcy 

miasta, jako „Obywatele Miasta Skórcz”. Komisji Społecznej chodziło o to, że był zły druk 

zgłoszenia. Powinno być „Zasłużony Obywatel Miasta Skórcz”, a nie „Zasłużony dla Miasta 

Skórcz”.  

 

 Projekt uchwały w sprawie nadania honorowego tytułu „Zasłużony dla Miasta 

Skórcz”. 

 Przewodniczący Komisji Społecznej Stanisław Eggert poinformował zebranych, że 

Komisja Społeczna na swoim posiedzeniu w dniu 10 kwietnia 2019 roku pozytywnie 

zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Miasta Skórcz” dla pana Bazylego 

Przybylskiego. 

 Po omówieniu projektów uchwał, Burmistrz Janusz Kosecki szczegółowo przedstawił 

zebranym sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

 Radny Adam Gawrzyał pytał o to, czy te wpłaty, co były w spółce mięsnej, czy one 

zostały wypłacone? 
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 Burmistrz Janusz Kosecki wyjaśnił, że ta spółka została faktycznie rozwiązana. W 

księgach nie zostało to uporządkowane. Archiwum w Gdańsku zostało zalane i nie ma 

dokumentów. Teraz, w związku ze zmianą ustawy to przejął Skarb Państwa i teraz ze Skarbem 

Państwa kończymy negocjacje, by to wróciło do nas.  

 Przewodniczący Czapiewski pytał, jakie to jest duże, na co Burmistrz odpowiedział, że 

pół hektara na pewno ma. 

 Burmistrz poinformował również radnych, że otrzymał odpowiedź z PKP, co zamierza 

dalej zrobić z pasem po dawnym torowisku. Tam jest pokazany taki proponowany podział 

nieruchomości po torowisku, dla tych wszystkich sąsiadujących właścicieli gruntów na 

poszerzenie ich działek. My oczywiście mamy prawo pierwokupu, ale nie będziemy z niego 

korzystać, ponieważ nam ten teren nie jest do niczego potrzebny. Natomiast ta pierwsza działka 

od ronda w stronę dworca pozostaje niepodzielona. Nie piszą w tym piśmie o jej przeznaczeniu. 

Też nie piszą nic o tym terenie w stronę drogi na Kranek.  

 Radny Maria Firyn pytał o to, czy my mamy pierwszeństwo zakupu po cenie wyceny, 

czy przez udział w przetargu? Burmistrz odpowiedział, że możemy nawet po przetargu kupić 

ją za cenę wywoławczą, ale z tego nie korzystamy.  

 Radny Henryk Czapiewski pytał, czy to prawda, że Lubichowo wystąpiło ze Związku 

Gmin Wierzyca? Burmistrz wyjaśnił, że nie. Na terenie Gminy Lubichowo został 

wprowadzony nowy harmonogram wywozów. Starkom zszedł z wywozów, które miał, do 

minimum, które może mieć. Dlatego na terenie Gminy Lubichowo została ograniczona 

częstotliwość wywozów. Tam, gdzie wozi SUEZ, tam zostało tak, jak było.  

 Radny Henryk Czarnecki pytał, czy u nas też jest taka możliwość, na co Burmistrz 

odpowiedział, że teoretycznie jest taka możliwość, ale SUEZ tego nigdzie nie zrobił, w żadnej 

gminie, a u nas w mieście nie może.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że ma dla Rady pewną koncepcję. 

W związku z tym, że od iluś lat jestem współorganizatorem imprez motocyklowych w Skórczu 

i w Smętowie, powiem szczerze, że dwie imprezy w jednym roku, to dla mnie jest dosyć ciężko. 

Rozmawiałem z panem Burmistrzem rozmawiałem, żebyśmy w tym roku zrobili w Skórczu 

spotkanie motocyklistów, skromne przywitanie, przejazd do Smętowa, a za rok odwrotnie. 

Przynajmniej tak obiecaliśmy Gminie Smętowo. Bo dwie imprezy, to jest dla dwóch gmin 

obciążenie budżetowe i dla mnie obciążenie organizacyjne. Nie wiem do końca jak to powinno 

wyglądać prawnie. Czy nie powinniśmy podjąć jakiejś uchwały o współorganizowaniu jednej 
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imprezy i tak myślałem sobie, że skoro cały ciężar organizacji imprezy bierze na siebie Gmina 

Smętowo, to jest jakieś 50 tys.  zł, bo oni robią to z pompą, to żeby wesprzeć ich jakąś kwotą. 

Myślałem tutaj o kwocie 5 tys. zł. Ale to chyba musi być jakaś uchwała. Po pierwsze jest 

pytanie, czy Radzie się ten pomysł podoba, a następnie, to już chyba pani mecenas te zawiłości 

prawne musi rozwiązać.  

 Burmistrz powiedział, że oczywiście z panią Skarbnik skonsultuje ten temat i z panią 

mecenas.  

  Radny Marian Firyn powiedział, że Przewodniczący musi wtedy powiedzieć jeszcze co 

planuje na drugi rok w odwrotną stronę. Bo my tylko pół prawdy wiemy w tej chwili. 

 Przewodniczący Czapiewski powiedział, że na przyszły rok mam jeszcze inny pomysł, 

żeby nas nie obciążyć i też będzie fajnie. Na drugi rok oni by chcieli, żeby główna impreza tyła 

u nas, ale ja mam taki pomysł, żeby taki rajd motocyklowy zrobić po okolicznych gminach. Ale 

to już w sumie nie będzie impreza dla mieszkańców. Koszt dla gmin praktycznie żaden. Fajnie 

by było, żeby finał był u nas, ale z doświadczenia wiem, że mało jest chętnych. Motocykliści 

tak robią, że przyjadą, dostaną lub kupią blachy, zjedzą, trochę pogadają i połowa już ucieka. 

Jak pamiętacie, to do tych koncertów zostali już tylko mieszkańcy. Ale to też jest dobrze, bo to 

też ma być impreza dla mieszkańców, a nie tylko dla motocyklistów.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski powiedział, że impreza jest zaplanowana na 10 

sierpnia, więc jeszcze jest trochę czasu, ale chciałby znać zdanie całej Rady w tej sprawie, czy 

ta forma odpowiada, dlatego prosi radnych o głosowanie. 

 W związku z powyższym, Przewodnicząca Barbara Graban zarządziła głosowanie 

którego wynik był następujący: 

- „za” przyjęciem koncepcji Przewodniczącego Czapiewskiego dotyczącej organizacji jednej 

wspólnej imprezy motocyklowej dla Miasta Skórcz i Gminy Smętowo Gr. – 12, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujący się” – 1.   

 Radny Stanisław Eggert powiedział, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Społecznej, w 

planie był przegląd placów zabaw na ternie miasta. Z tego przeglądu był sporządzony taki mały 

protokół. Czy Pan Burmistrz zaznajomił się z tym i co będzie dalej z tymi pracami do 

wykonania? 
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 Burmistrz odpowiedział, że na pewno się placami zabaw zajmiemy, bo dzieci już je 

użytkują, natomiast o tym już rozmawialiśmy częściowo na jesień, po otwarciu, trzeba będzie 

pomyśleć nad poszerzeniem tej części bezpiecznej za koszem na Osiedlu Leśnym, bo 

rozmawiałem z sąsiadką. Ona mówi, że nie ma nic przeciwko, cieszy się, że to jest, ale ta piłka 

dość często tam ląduje. Tam tak naprawdę jeszcze Wysoka Rado, trzeba będzie pomyśleć o 

doświetleniu tego terenu.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał Burmistrza na kiedy przewiduje zrobienie 

koncepcji na scenę, która jest w Parku Miejskim?  

 Burmistrz odpowiedział, że na to trzeba najpierw zabezpieczyć środki w budżecie. Bo 

można zrobić tak, że ta koncepcja, która wygra, będzie realizowała zarazem projekt w ramach 

nagrody. Zorientujemy się, ile może kosztować wykonanie projektu, bo nagrodą za koncepcję 

może być zlecenie projektu. I za koncepcję nie zapłacimy wcale.   

 Radny Stanisław Eggert powiedział, że na Komisji Społecznej przewinął się temat 

zakupu nowego podium. Czy w tej sprawie coś się dzieje? 

 Burmistrz wyjaśnił, że zostały nam środki, jeżeli chodzi o konkurs. Ponieważ nie 

wszystkie wnioski zostały złożone. Zostało, o ile dobrze pamiętam, 2,5 tys. zł. Rozmawialiśmy 

właśnie z panem Sekretarzem jeszcze przed komisjami, żeby to przeznaczyć właśnie na zakup 

podium. Mamy porządne imprezy, więc zakupimy porządne podium.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, czy do majowego weekendu zdążymy wyciąć 

modrzew po drodze do kościoła? 

 Burmistrz odpowiedział, że to jest świerk pospolity, zgłoszony do Konserwatora 

Zabytków.  

 Radny Pietrzykowski stwierdził, że ciągle słyszy, że świerk jest zgłoszony, o 

zgłoszonych drzewach na cmentarzu, które uszkadzają pomniki. 

 Burmistrz powiedział, że czekaliśmy od sierpnia czy września ubiegłego roku za 

rozpatrzeniem wniosków i do dzisiaj się nie doczekaliśmy. Musieliśmy złożyć ponownie 

wnioski.  

 Radny Pietrzykowski powiedział, że musimy ich cisnąć, bo tam nastąpiła wymiana kadr 

i jest jeszcze gorzej. Jeszcze chcę powiedzieć, że na rynku widziałem uszkodzenia oparć. Są 

połamane belki z oparć od ławek. One były już spróchniałe na tyle, że nie wytrzymały. Tam 

trzeba by ze trzy wymienić na pewno.  
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 Kierownik Hałas powiedział, że część jest już wymieniona na nowe, a reszta też będzie 

zrobiona.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał o naprawę masztu na rynku, bo tam linki nie można 

wcale już ruszyć.  

 Burmistrz odpowiedział, że postaramy się to zrobić własnym sumptem. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował zebranych, że Amatorski Turniej 

Piłki Nożnej organizowany był zawsze w granicach 1 – 2 maja, a teraz ustaliliśmy, że odbędzie 

się 12 maja. Druga sprawa jest taka drodzy radni, że w związku z interpretacją radców 

prawnych, na sesji interpelacje i wnioski od radnych nie są w formie pytań do Burmistrza, tylko 

w formie pisemnej do Przewodniczącego, a Przewodniczący kieruje do Burmistrza. Wynika z 

tego to, że już nie ma występów. Ja jeszcze poproszę panią mecenas o interpretację tych 

przepisów, bo tutaj powstaje szereg zapytań jak to ma wyglądać. Czy takie ustne interpelacje i 

wnioski mogą mieć inne osoby niż Rada? A Rada tylko na piśmie. Ja jeszcze postaram się to z 

panią mecenas uzgodnić jak to ma być, żebyśmy wiedzieli jak powinno być.  

 Radny Roman Pietrzykowski zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Czapiewskiego 

o to, żeby przekazał ostateczną interpretację przepisów wszystkim radnym na piśmie. Żeby 

wszyscy radni byli świadomi.  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu 

i Finansów Barbara Graban zakończyła wspólne posiedzenie komisji o godz. 18.20. Protokół 

zawiera 10 ponumerowanych stron maszynopisu i 2 załączniki.  

 

 

           Przewodniczący Komisji Gospodarczej 

       Roman Pietrzykowski 

 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 26.04.2019 r.  


